
Koszalin.24.03.2022.

Barbara Grygorcewicz

Interpelacja

Interpeluję do Pana Prezydenta w imieniu internautów, którzy od dłuższego czasu mają problem z 
transmisją na żywo obrad sesji rady miejskiej. Od godziny 12:00 do 15:00 transmisja była zerwana 
11 razy. Może to, niestety, zniechęcić mieszkańców Koszalina do brania udziału w sesjach rady 
miejskiej. Proszę poczynić kroki w celu poprawy tej sytuacji.

Barbara Grygorcewicz radna rady miejskiej.



Barbara Grygorcewicz Koszalin.24.03.2022.

Interpelacja

Interpeluję do Pana Prezydenta w sprawie olbrzymich trudności związanych a wymianą dowodów 
osobistych w UM Koszalin. Mieszkańcy naszego miasta są zmuszeni przychodzić wiele razy do urzędu 
o godzinie 7:30 celem pobrania numerka, upoważniającego do złożenia wniosku o wymianę dowodu 
osobistego. Podejmują wielokrotne próby uzyskania numeru , jednak bezskutecznie. Proszę o 
informacje: ile urzędniczek pracuje przy wymianie dowodów osobistych, ile przyjmuje wnioski a ile 
wydaje dowody, dlaczego drogą internetową można pobrać kilka numerów po odbiór dowodu 
osobistego, kiedy ta sytuacja ulegnie zmianie?

Barbara Grygorcewicz radna rady miejskiej.


